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PROCES VERBAL 

   Incheiat astăzi 23.01.2020, cu ocazia întrunirii Consiliului Local al comunei 

Mărgineni, judeţul Bacău în şedinţa ordinară  de lucru. 

   Doamna  Secretar precizează că această şedinţă a fost convocată în conformitate 

cu prevederile art. 134 alin (1) lit. a) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ prin Dispoziţia nr. 6 din  16.01.2020 a Primarului  comunei 

Mărgineni, judeţul Bacău, cu următorul proiect al ordinei de zi:  

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Mărgineni, 

județul Bacău din data de 17 decembrie 2019. 

 

2. Proiect de hotărâre privind rezilierea Acordului de cooperare privind organizarea 

și exercitarea activității de audit public intern la nivelul Filialei Județene Bacău a 

ACoR. 

Inițiator – PRIMAR 

3. Proiect de hotărâre privind rezilierea Contractului de concesiune  nr. 14 din 

05.09.1997 încheiat cu  S.C. CAMRPI S.R.L reprezentată de domnul Ionel 

ROTARU 

Inițiator – PRIMAR 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea rețelei școlare  în comuna Mărgineni, județul Bacău 

pentru  anul școlar 2020-2021. 

Inițiator – PRIMAR 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației PUZ „Construire ansamblu 

rezidențial” situat în intravilanul și extravilanul satului Mărgineni, comuna 

Mărgineni, județul Bacău, beneficiar Ioan BOTEZ. 

Inițiator – PRIMAR 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației PUZ „Construire locuința și 

împrejmuire” situate în întravilanul și extravilanul satului Mărgineni, comuna 

Mărgineni, județul Bacău, beneficiar Adrian – Petrut POPA. 

Inițiator – PRIMAR 

7. Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor in Registrul 

agricol pentru semestrul I și semestrul II al anului 2019 si stabilirea masurilor 

pentru eficientizarea acestei activitati. 



Inițiator – PRIMAR 

8. Proiect de hotărâre privind intocmirea Registrului agricol doar in format 

electronic, incepand cu data de 01.01.2020. 

Inițiator – PRIMAR 

 

9. Diverse 

În continuare doamna secretar general al comunei precizează că sunt îndeplinite 

prevederile art. 137 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, fiind prezenţi 15 consilieri din cei 15 aleși.  

Având în vedere că mandatul președintelui de ședință de trei luni a domnul 

consilier Valerică PEPTĂNUȘ a luat sfârșit doamna secretar general al comunei le 

comunică domnilor consilieri că trebuie făcute propuneri pentru un nou președinte de 

ședință conform art. 123 din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ propune ca domnul consilier Dan 

FARAUANU să fie președinte de ședință, alte propuneri nu mai sunt, prin urmare se 

supune la vot propunerea și este votată cu unaminitate de voturi. 

 Domnul consilier Dan FARAUANU este invitat să prezideze actuala ședință a 

Consiliului Local Mărgineni, județul Bacău. 

Ședința fiind legal convocată și constituită își poate desfășura lucrările. 

Se dă citire ordinei de zi fiind votată cu unanimitate de voturi. 

 

Se trece la primul punct pe ordinea de zi:  

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Mărgineni, 

județul Bacău din data de 17 decembrie 2019. 

Având în vedere că procesul-verbal al şedinţei din 17 decembrie 2019 a fost pus la 

dispoziţia consilierilor în timp util şi nu sunt obiecţii este  suspus la vot fiind votat cu 

unanimitate de voturi.  

 

Se trece la punctul doi pe ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind rezilierea Acordului de cooperare privind organizarea 

și exercitarea activității de audit public intern la nivelul Filialei Județene Bacău a 

ACoR. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU,  îi dă cuvântul doamnei 

secretar general al comunei pentru a prezenta acest proiect de hotărăre. Doamna secretar 

general precizează că prin H.C.L. Mărgineni s-a însușit Acordul de cooperare privind 

organizarea și exercitarea activității de audit public intern la nivelul Filialei Județene 

Bacău a ACOR, deasemeni în  Organigrama și Statul de funcții al Aparatului de 

specialitate al Primarului comunei Mărgineni aprobată prin H.C.L Mărgineni nr. 58/2019 



este prevăzut un post de auditor public intern, iar prin raportul de specialitate nr. 563 din 

17.01.2020 al Biroului financiar-contabil - Compartimentului financiar - contabil din 

Aparatul de specialitate al Primarului al comunei Mărgineni, județul Bacău se aduce la 

cunoștință că auditul public intern trebuie să cuprindă toate activitățile desfășurate de 

către UAT Mărgineni și nu doar 2-3 compartimente pe an, auditorii actuali recurg de 

regulă la sancțiuni și amenințări, solicit nu doar copii ci și scanări ale documentelor și nu 

în ultimul rând pe lăngă cotizație se platește lunar  pentru plata salariilor și cheltuieli cu 

întreținerea și deplasarea. 

Domnul consilier Peptănuș întreabă ce rol are auditorul. Doamna secretar general 

răspunde că legea ne obligă să avem auditor public și practic este o extraverificare a 

activității. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiect de hotărâre privind privind rezilierea 

Acordului de cooperare privind organizarea și exercitarea activității de audit public intern 

la nivelul Filialei Județene Bacău a ACoR, fiind votat cu 14 voturi pentru și o abținere a 

domnului consilier Marius IOJĂ. 

 

Se trece la punctul trei pe ordinea de zi. 

3. Proiect de hotărâre privind rezilierea Contractului de concesiune  nr. 14 din 

05.09.1997 încheiat cu  S.C. CAMRPI S.R.L reprezentată de domnul Ionel ROTARU. 

 Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, dă citire proiectului de 

hotărâre sus menționat. Doamna secretar general precizează că firma este cu taxele și 

impozitele achitate la zi și domnul Ionel ROTARU a făcut cerere de reziliere a 

contractului  începând cu 01 ianuarie 2020 deoarece închide firma și prin urmare nu se 

justifica plata concesiunii pentru firmă. 

 Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiectul de hotărâre privind rezilierea 

Contractului de concesiune  nr. 14 din 05.09.1997 încheiat cu  S.C. CAMRPI S.R.L 

reprezentată de domnul Ionel ROTARU, fiind votat cu unanimitate de voturi în forma 

prezentată. 

 

Se  trece la punctul patru pe ordinea de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea rețelei școlare  în comuna Mărgineni, județul 

Bacău pentru  anul școlar 2020-2021. 

 Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, dă citire proiectului de 

hotărâre sus menționat. Doamna secretar general precizează că în luna decembrie s-a 

discutat acest proiect de hotărâre, urmând a fi înaintat Inspectoratului Școalr Județean 

Bacău pentru a fi avizată conform rețeaua școlară de la nivelul comunei Mărgineni, 

județul Bacău. Va râmăne Școala Gimazială “Alexandru Piru” din Mărgineni și va avea 

în subordine Școala Gimazială de la Luncani și Barați  și Grădinița cu program normal de 

la Barați, renunțându-se la gradinița nr. 2 Mărgineni din lipsă de copii. 

 Domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ, întrabă dacă nu snt prinse în programul 

pilot cu masa caldă. Doamna secretar general răspunde că nu, dar la Centrul de la 



Luncani sunt copii care beneficiază de o masa caldă care este plătită de către Consiliul 

Local. 

 

 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiectul de hotărâre privind stabilirea rețelei 

școlare  în comuna Mărgineni, județul Bacău pentru  anul școlar 2020-2021, fiind votat 

cu unanimitate de voturi în forma prezentată. 

 

Se trece la punctul cinci pe ordinea de zi. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației PUZ „Construire ansamblu 

rezidențial” situat în intravilanul și extravilanul satului Mărgineni, comuna Mărgineni, 

județul Bacău, beneficiar Ioan BOTEZ. 

 Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, o roagă pe doamna 

secretar general al comunei să prezinte acest proiect de hotărâre. Doamna secretar general 

al comunei precizează că într-o sedință anterioară a fost solicitat avizul de pricipiu al 

documentației și acum este aviz  emis de Consiliul Județean  Bacău cu  nr. 23 din 

05.12.2019. Se precizează faptul că are toate documentele depuse la dosar și întrunește 

condiția  de lungime a străzii pentru a construe. Domnul consilier Peptănuș întreabă dacă 

terenul este arabil și de unde se va racorda la rețeaua de apă având în vedere că locuitorii 

din satul Valea Budului nu se pot racorda la apă.  La prima întrebare răspunde afirmativ 

doamna secretar general al comunei și beneficiarul va face toate demersurile  cu privire la 

scoaterea din circuitul agricol și deasemeni va face racordarea la rețeaua de apă având în 

vedere că s-a modificat legislația. În ceea ce privește racordarea la rețeaua de apă a 

locuitorilor din satul Valea Budului nu se cunoaște motivul refuzului celor de la Compnia 

de Apă, dar se va adduce la cunoștință în momentul în care va fi un raspuns cu privire la 

această problemă. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU,  întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentației PUZ „Construire ansamblu rezidențial” situat în intravilanul și extravilanul 

satului Mărgineni, comuna Mărgineni, județul Bacău, beneficiar Ioan BOTEZ, fiind votat 

cu unanimitate de voturi în forma prezentată. 

 

Se trece la punctul șase pe ordinea de zi: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației PUZ „Construire locuința 

și împrejmuire” situate în întravilanul și extravilanul satului Mărgineni, comuna 

Mărgineni, județul Bacău, beneficiar Adrian – Petrut POPA. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, o roagă pe doamna 

secretar general al comunei să prezinte acest proiect de hotărâre. Doamna secretar general 

al comunei precizează că în sedință ordinară din octombrie 2019  a fost solicitat avizul de 

pricipiu al documentației și acum este aviz  emis de Consiliul Județean  Bacău cu  nr. 

21/2019. Se precizează faptul că are toate documentele depuse la dosar și întrunește 

condiția  de lungime a străzii. Domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ intervine și 



precizează că ar trebui ca reprezentanții primăriei să urmărească lucrarea. Doamna 

secretar general al comunei că beneficiarul are diriginte de șantier și el este răspunzător 

de lucrare.  

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentației PUZ „Construire locuința și împrejmuire” situate în întravilanul și 

extravilanul satului Mărgineni, comuna Mărgineni, județul Bacău, beneficiar Adrian – 

Petrut POPA, fiind votat cu unanimitate de voturi în forma prezentată. 

 

Se trece la punctul șapte pe ordinea de zi: 

7 Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul 

agricol pentru semestrul I și semestrul II al anului 2019 și stabilirea măsurilor pentru 

eficientizarea acestei activități. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, o roagă pe doamna 

secretar general al comunei să prezinte acest proiect de hotărâre. Doamna secretar general 

dă citire raportului compartimentului de specialitate precum și planului de eficientizare al 

acestei activități. Au fost eliberate un număr de 1246 adeverințe pentru SPCLEP, 133 

adeverințe APIA, 138 adeverințe pentru ASF și 401 adeverințe pentru diferite instituții. 

Au fost inregistrate un numar de 125 contracte de arendă și au fost intocmite un numar de 

67 dosare pentru Legea 17/2014 privind unele măsuri de rglementare a vanzarii-

cumpararii terenurilor agricole situate in extravilan.  

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de 

înscriere a datelor în Registrul agricol pentru semestrul I și semestrul II al anului 2019 și 

stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activități, fiind votat cu unanimitate de 

voturi în forma prezentată. 

 

 Se trece la punctul opt pe ordinea de zi. 

8. Proiect de hotărâre privind întocmirea Registrului agricol doar în format 

electronic, începând cu data de 01.01.2020. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, o roagă pe doamna 

secretar general al comunei să prezinte acest proiect de hotărâre. Doamna secretar general 

precizează că în conformitate art 1 alin (6) din OUG 28/2008 cu modificările și 

completările ulterioare “ Consiliul Local, la propunerea Primarului, aprobă prin hotărâre 

modul de întocmire a Registrului Agricol, pe suport de hârtie sau electronic…….“. 

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU întreabă cum se va arhiva, 

doamna secretar răspunde că toate datele se introduc în sistem și vor fi stocate pe un 

server la nivel național, iar dacă cetățenii doresc o copie a registrului agricol se printează 

din sistem se înmânează un exemplar al doilea râmâne la dosar. La nivel de comuna toate 

datele sunt introduse în Registrul Agricol electronic și în RENS iar datele se salvează în 



RAN. În momentul de față orice modificare se face electronic și apoi se scrie în registru 

care are 12 pagini cu 15 capitole și 17 subcapitole.  

Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU, întreabă dacă sunt 

nelămuriri, nemaifiind se supune la vot Proiectul de hotărâre privind privind întocmirea 

Registrului agricol doar în format electronic, începând cu data de 01.01.2020, fiind votat 

cu unanimitate de voturi în forma prezentată. 

 Se trece și la ultimul punct pe ordinea de zi și anume. 

Diverse. 

Doamna secretar general al comunei dă citire adresei nr. 189 din 09.01.2020 prin 

care Compartimentul de Poliție Locală aduce la cunoștință necesitatea adoptării unei 

hotărâri cu privire la identificarea unui loc pentru depozitarea apoi valorificarea, după 30 

zile, a autovehiculelor fără stăpân cele abandonate pe domeniul public. Deasemeni se 

precizează faptul că este voarba doar de autovehiculele fără stăpân nu cele parcate illegal 

de către proprietari sau staționate.  

 Domnul consilier Valerică PEPTĂNUȘ, propune ca această decizie să fie luată de 

către viitorul Consiliul Local având în vedere că e o responsabilitate destul de mare și 

necesită multe cheltuieli ( depozitarea, paza) chiar dacă valorificarea lor ar constitui venit 

la bugetul local, iar mandatul se termină în câteva luni, până atunci să se facă avertizări, 

somații. Ceilalți membri ai Consiliului Local sunt deacord cu propunerea făcută de către 

domnul consilier sus menționat. 

 În continuare se dă citire  adresei nr. 188 din 09.01.2020 prin care Compartimentul 

de Poliție Locală aduce la cunoștință necesitatea alocării unor sume de bani în bugetul 

comunei pentru anul 2020 pentru servicii de ecarisaj, încheierii unui contract de prestări 

servicii pentru ridicarea cadavrelor animalelor găsite moarte pe raza comunei. Domnul 

președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU propune să se găsească un ONG căruia 

să I se pună la dispoziție un teren pentru un adăpost. Domnul consilier Valerică 

PEPTĂNUȘ propune să se ialegătura cu doamna Șlic având în vedere că dumneaei a mai 

fost prezentă la o sedință a Consiliului Local pentru a discuta un subiect similar sau să se 

ia legătura cu domnul Savin poate cunoaște dumnealui o asociație sau ONG care se ocupă 

de cânii fără stăpăn. 

 

 Se dă citire și raportului Compartimentului de Asistență Socială pe semestrul II al 

anului 2019 prin care se adduce la cunoștință activitatea funcționarilor precum și 

realizările acestora. Doamna secretar precizează că acest raport semestrial este prevăzut 

în legislație și trebuie supus atenției Consiliului Local. 

 

 Sunt rugați domnii consilieri să supună atenției Consiliului Local alte probleme 

dacă sunt. 

 Domnul consilier Vasile CÂNDEA-ANDREI, propune ca biblioteca comunală să 

fie mutată în apartamentul din clădirea Dispensarului deoarece spațiul nu este adecvat( 

este mic, in spatele clădirilor) și cu greu oamenii care doresc să citească o carte o găsesc. 



Doamna secretar răspunde că apartamentul ar trebui amenajat pentru a fi bibliotecă, 

doamnul consilier sus menționat răspunde că va face el demersuri.  

 Domnul președinte de ședință, consilier Dan FARAUANU întreabă dacă așa este 

prevăzut în proiectul pentru “Amenajarea trotuarelor în comuna Mărgineni, județul 

Bacău” să fie întrerupte? Doamna secretar răspunde că pavajul trebuie să aibă 

continuitate, dar sunt proprietari care au solicitat ca în dreptul  locuințelor să fie turnat 

beton/asfalt pentru a fi mai ușor accesul cu autoturismele. Se precizează deasemeni că 

cetățenii au făcut reclamații în momentul în care pregăteau terenul pentru a se construi 

trotuarul, au venit în control cei de la Garda de  Mediu.  

  

  

Domnul consilier Dan FARAUANU - președinte de ședință  întreabă dacă mai 

sunt probleme de discutat, nemaifiind, declară încheiată ședinţa ordinară a Consiliului 

Local al comunei Mărgineni, judeţul Bacău, de astăzi 23 ianuarie 2020. 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

            PREȘEDINTE DE ȘEDINŢĂ,               SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

                 Dan FARAUANU                                                Elena – Daniela  COȘA 

 

 

ÎNTOCMIT,  

Gabriela ZAMFIROIU 

 

 

 

 


